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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
16 maja 2011 roku 

godz.15
30 

 

PROTOKÓŁ NR   VIII  / 2011 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad. 1 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność obrad; na 
sesję przybyło 15 radnych; wszyscy obecni. 
 
Ze względu na usprawiedliwione spóźnienie pani architekt Joanny Domańskiej Przewodniczący RG 
zaproponował przesunięcie pierwszych trzech punktów z porządku obrad  - dotyczących zmian w 
miejscowych PZP  - na koniec obrad; nie wniesiono uwag. 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,jednogłośnie zatwierdziła zmiany w porządku obrad ,który 
przedstawia się następująco:  
 
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie Protokołu Nr  VII  / 2011  z poprzedniej sesji . 
3. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesyjnym. 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między sesyjnym  i z 

wykonania uchwał Rady Gminy . 
5. PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Nędza wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu za 2010 
rok;  

2. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Gminna Biblioteka Publiczna w Nędzy za 2010 
rok; referuje kierownik GBP w Nędzy mgr Małgorzata Piastowska 

3. przyjęcia  „Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nędzy „ referuje kierownik GOPS mgr 
Bożena Polaczek 

4. przyjęcia „STRATEGII ROZWIĄZYWANIA PROBLEMÓW SPOŁECZNYCH Gminy Nędza na lata 2011-2020”  referuje 
kierownik GOPS mgr Bożena Polaczek 

5. zmieniająca Uchwałę Nr LIII/438 /10 z dnia 27 września 2010r.  w sprawie zwolnień przedmiotowych od podatku od 
nieruchomości; 

6. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości ; 
7. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu; 
8. zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd Zakładowi Wodociągów i Usług Komunalnych 

,nieruchomości stanowiących własność Gminy Nędza; 
9. poparcia budowy zbiornika „Racibórz Dolny”, zbiornika zapasowego „Kotlarnia” oraz przyśpieszenie prac z tym związanych; 
10. przekazania środków finansowych na rzecz Funduszu Wsparcia Policji; 
11. zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza Nr III/ 15 /10 z dnia 28 grudnia 2010r 
12. zmieniająca Uchwałę  nr III/14/10 Rady Gminy Nędza z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nędza ; 
13. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszaru obejmującego sołectwo Szymocice w 

części dotyczącej wyznaczonego obszaru; 
14. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszaru obejmującego sołectwo Nędza w 

części dotyczącej wyznaczonych obszarów 
15.  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszarów obejmujących sołectwo Łęg i Babice 

w częściach dotyczących wyznaczonych  obszarów; 

6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 

1) SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI PLANU GOSPODARKI ODPADAMI DLA GMINY  
              NĘDZA ZA LATA  2009-2010 . 

2) SPRAWOZDANIE za rok 2010 z realizacji programu współpracy ze stowarzyszeniami    
      jednostek samorządu terytorialnego;  
3) Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach – negatywna odpowiedź na wniosek  
       w sprawie oznakowania drogi wojewódzkiej DW 919 ; 
4) I Wicewojewoda Śląski – informacja o warunkach repatriacji ; 
5) Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach – informacja nt. ujęcia w planach inwestycyjnych 

remontu nawierzchni dróg wojewódzkich nr 915 i 421 
6) Postanowienie o odmowie wszczęcia śledztwa po rozpoznaniu zawiadomienia Juliana 

Skwierczyńskiego; 
8. ZAMKNIĘCIE SESJI . 
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Ad.2 
 
Do Protokołu sesji w dniu w dniu 28 marca 2011 roku radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 14 głosami za , 0 głosów przeciwnych i  1 głosem wstrzymującym 
się  zatwierdziła Protokół Nr VII/2011 sesji Rady Gminy Nędza . 
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący RG poinformował , że pełnił cotygodniowy dyżur oraz uczestniczył w posiedzeniach 
stałych Komisji. 
 
Ad. 4 
 
Radna Renata Bienia zapytała o spotkanie z dyrektorem Szydłowskim; Wójt Gminy odpowiedziała ,że 
omawiano m.in. stan drogi w Zawadzie Ks. oraz plany remontowe po obcięciu środków przez 
Marszałka; 
Radny Roman Marcol zapytał o melioracje; Wójt Gminy potwierdziła ,że będą robione rowy wzdłuż 
dróg powiatowych ,do Turza ,a od strony Kuźni R. też, będzie realizowany taki  pewien ciąg rowów;  
Radny Roman Marcol zapytał o Spółkę Wodną; Wójt Gminy odpowiedziała ,że szkoda ,ale nie udało 
się zawiązać nowej spółki ,która nie działa poprzez Gminę ,ale oddolnie ,więc potrzeba osób 
zaangażowanych w realizację. 
 
 
Ad.5 
 

1) Przewodniczący stałych Komisji potwierdzili pozytywne opinie dot. wykonania budżetu gminy 
za 2010 rok: nie zgłoszono żadnych pytań; Przewodniczący RG odczytał treść projektu 
uchwały. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 3 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła  Uchwałę Nr VIII  /57/ 2011 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Nędza wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok. 
 

2) skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda omówiła dokumenty przedłożone przez 
dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Nędzy mgr Małgorzatę Piastowską ; radny Henryk 
Postawka powiedział ,że wielokrotnie w poprzedniej kadencji  wnioskował o przedstawienie 
sprawozdania w formie opisowej , wzorem sprawozdania GOPS -u ;skarbnik gminy wyjaśniła , 
że GOPS jest jednostką budżetową ,zaś GBP to samodzielna osoba prawna ,którą 
obowiązują inne przepisy ,sprawozdanie finansowe jest ponadto przedkładane w Urzędzie 
Skarbowym; dyrektor GBP potwierdziła ,że odpowie na każde pytanie sformułowane na 
piśmie przez radnych , żadna działalność instytucji kultury nie była tajemnicą, księgowa 
obecnie pomimo ,że nie wymagają tego przepisy dokonuje podziału kosztów na poszczególne 
placówki , nie będzie żadnego problemu z ich uzyskaniem ;Przewodniczący RG powiedział , 
że przedłożone sprawozdanie merytorycznie się zgadza; radny Jan Francus powiedział , żeby 
zakończyć dyskusję ;radny Julian Skwierczyński zapytał ,czy w poprzedniej kadencji składane 
były wyjaśnienia i w jakiej formie ; dyrektor GBP potwierdziła ,że radny poprzedniej kadencji 
składał na piśmie pytania ,po ich wyjaśnieniu m.in. przez księgową  sprawozdanie było 
zatwierdzane ; Przewodniczący RG zamknął dyskusję. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 13 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła Uchwałę Nr VIII / 58 / 2011 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego instytucji kultury pod nazwą Gminna Biblioteka Publiczna w Nędzy za 2010 rok .   
 

3) Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Karol Kalemba potwierdził 
pozytywną opinię dotyczącą przedłożonego Sprawozdania ; kierownik GOPS mgr Bożena 
Polaczek powiedziała ,że opieką dotyczącą niepełnosprawności nie są objęte tylko dzieci ,ale i 
dorośli ,jest to 66 rodzin ,ponadto pary obchodzące jubileusz małżeństwa otrzymują zasiłki 
celowe; nie zgłoszono żadnych pytań; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały. 
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Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII / 59/ 2011 
w sprawie  przyjęcia „Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nędzy 
za 2010 rok”. 
 

4) kierownik GOPS mgr Bożena Polaczek powiedziała ,że założenia do Strategii zostały 
szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji , dokument ten służy do pozyskiwania 
środków zewnętrznych , określa problemy w Gminie ,słabe i mocne strony ; Przewodniczący 
Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Karol Kalemba potwierdził pozytywną opinię 
dotyczącą przedłożonej Strategii ; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; nie 
zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII / 60 / 2011 
w sprawie  przyjęcia „STRATEGII ROZWIĄZYWANIA PROBLEMÓW SPOŁECZNYCH Gminy Nędza 
na lata 2011-2020”. 
 

5) Wójt Gminy Anna Iskała powiedziała ,że w ramach nadzoru były badane uchwały w sprawie 
zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości , nie można w uchwale zapisać 
podmiotów ,w naszej uchwale była wymieniona ogólnie policja ,kluby sportowe 
,stowarzyszenia i OSP , proponowane teraz zapisy w dwóch punktach określają tylko i 
wyłącznie zwolnienia przedmiotowo; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; nie 
zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za (jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr VIII / 61 / 2011 
zmieniającą Uchwałę Nr LIII / 438 / 10 Rady Gminy Nędza z dnia 27 września 2010 roku w sprawie 
zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości. 
 

6) Wójt Gminy powiedziała, że działki te stanowią część drogi dojazdowej umożliwiającej wjazd 
szerokich wozów aseminacyjnych do oczyszczalni w Ciechowicach ,pozostanie jeszcze do 
wykupienia jedna działka, cenowo to 10 zł /m² za działkę Nr 21,3 oraz ok.15 zł / m² za 
pozostałe;, sfinansowane to zostanie ze środków na kanalizację ; Przewodniczący RG 
odczytał treść projektu uchwały ; Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Alicja Kowol 
potwierdziła pozytywną opinię ;nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII / 62 / 2011 
w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
 

7) Wójt Gminy powiedziała ,że działka ta w PZP przeznaczona jest pod usługi i działalność 
turystyczną ,nabyć ją może ktoś kto zamierza tam prowadzić działalność gospodarczą ,nie 
jest wykorzystywana rolniczo, gdyż są to nieużytki ,nawet nie opodatkowane podatkiem 
rolnym ; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących, 14 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się 
przyjęła Uchwałę Nr VIII / 63 / 2011 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w 
drodze przetargu. 
 

8) Wójt Gminy powiedziała ,że radni poprzedniej kadencji przyjęli uchwałę o przekazaniu 
majątku w trwały zarząd , w uzasadnieniu do projektu uchwały zapisano ,że wzrosłaby tym 
samym cena wody , dopiero po przekształceniu zakładu budżetowego w spółkę nastąpi 
przekazanie reszty majątku ; radca prawny dr Józef Waligóra wyjaśnił ,że w obecnym zapisie 
jest stan zgodny z ustawą o nieruchomościach, zakład w zarząd dostaje nieruchomości , rury 
nie są nieruchomością ;Wójt Gminy powiedziała ,że przekształcenie w spółkę nastąpi w tym 
roku ;Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ;nie wniesiono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących  15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII / 64/2011 
zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd Zakładowi Wodociągów i 
Usług Komunalnych ,nieruchomości stanowiących własność Gminy Nędza. 
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9) sekretarz gminy mgr Krystyna Tront powiedziała ,że przedłożony projekt uchwały stanowi 
odpowiedź na wpływające kolejno uchwały intencyjne w Gmin z województw śląskiego i 
opolskiego , nie rodzi żadnych skutków finansowych ,jednak w przyszłości może stanowić 
jeden z argumentów przy staraniach o dodatkowe środki na usuwanie skutków powodzi ; 
Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII /  65 / 2011 
w sprawie poparcia budowy zbiornika „Racibórz Dolny” ,zbiornika zapasowego „Kotlarnia” oraz 
przyśpieszenia prac z tym związanych. 
 

10) skarbnik gminy powiedziała ,że środki zostaną przeznaczone na zakup sztandaru dla Policji; 
Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła 
pozytywną opinię; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; nie zgłoszono 
żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII /  66 / 2011 
w sprawie przekazania środków finansowych na rzecz Funduszu Wsparcia Policji. 
 

11) skarbnik gminy omówiła proponowane zmiany w budżecie; Przewodnicząca Komisji Finansów 
i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię; nie zgłoszono żadnych 
pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII /67 / 2011 
zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza Nr III/15/10 z dnia 28 grudnia 2010 roku . 
 

12 )  skarbnik gminy omówiła proponowane zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Nędza; Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła 
pozytywną opinię; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII /68 / 2011 
zmieniającą Uchwałę Nr III/14/10 Rady Gminy Nędza z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza. 
 
Na salę obrad przybyła autorka projektów uchwał zmieniających miejscowe plany 
zagospodarowania przestrzennego Gminy  mgr inż. architekt Joanna Domańska ( DOM 
Architektura i Urbanistyka ) , która przedstawiła radnym audiowizualnie proponowane zmiany. 
 

13) architekt Joanna Domańska szczegółowo omówiła zmiany miejscowego PZP Gminy Nędza 
dla obszaru obejmującego sołectwo Szymocice w części dotyczącej wyznaczonego obszaru; 
radni zapoznali się szczegółowo z mapą zmian PZP, zdjęciami terenu przewidzianego 
zmianami w PZP ;Wójt Gminy powiedziała ,że w § 14 uchwały  ustala się 30% stawkę opłaty 
planistycznej ; architekt Joanna Domańska omówiła wszystkie planowane drogi dojazdowe do 
działek budowlanych ,plan będzie obowiązywał po 30 dniach od daty ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Śląskiego , potwierdziła że do proponowanych zmian w okresie ich 
wyłożenia nie zgłoszono żadnych uwag ; nie zgłoszono innych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII / 69 / 2011 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszaru 
obejmującego sołectwo Szymocice w części dotyczącej wyznaczonego obszaru.  
 

14) architekt Joanna Domańska szczegółowo omówiła zmiany miejscowego PZP Gminy Nędza 
dla obszaru obejmującego sołectwo Nędza w częściach dotyczących wyznaczonych 
obszarów; radni zapoznali się szczegółowo z mapą zmian PZP, zdjęciami terenu 
przewidzianego zmianami w PZP , obszary te są zgodne z ich przeznaczeniem w Studium , 
na ul.Borowiec pod zabudowę przeznaczono cały środek terenu , ponadto po kilka działek w 
różnych rejonach  zgodnie z wnioskiem ich właścicieli , potwierdziła ,że do proponowanych 
zmian w okresie ich wyłożenia nie zgłoszono żadnych uwag ;nie zgłoszono innych pytań. 
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Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII / 70 / 2011 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszaru 
obejmującego sołectwo Nędza  w częściach dotyczącychj wyznaczonych obszarów.  
 
 

15) architekt Joanna Domańska szczegółowo omówiła zmiany miejscowego PZP Gminy Nędza 
dla obszaru obejmującego sołectwo Łęg i Babice  w częściach dotyczących wyznaczonych 
obszarów; radni zapoznali się szczegółowo z mapą zmian PZP, zdjęciami terenu 
przewidzianego zmianami w PZP , obszary te są zgodne z ich przeznaczeniem w Studium ; 
radny Krystian Placzek powiedział ,że na zmianę w PZP w Łęgu osoba ,która tam chciała 
budować czekała prawie 6 lat, więc teraz już ma inny dom; inspektor Mieczysław Wojtaszek 
odpowiedział ,że właściciele terenu są dalej zainteresowani zmianą ; architekt Joanna 
Domańska potwierdziła ,że do proponowanych zmian w okresie ich wyłożenia nie zgłoszono 
żadnych uwag . 

 
Przewodniczący RG udzielił głosu panu Stefanowi Hanc z Babic, który zwrócił się do niego z pismem 
o utworzenie projektu drogi dojazdowej do posesji i wyrażenie zgody na korzystanie z 
dotychczasowego dojazdu ,do czasu utworzenia drogi gminnej; Wójt Gminy powiedziała ,że sytuacja z 
brakiem drogi dojazdowej do posesji oraz nowo wydzielonych działek trwa od dłuższego czasu ,jako 
Gmina staramy się pomóc mieszkańcowi, właścicielem terenu z którego obecnie korzysta to PKP , 
które jest nawet skłonne odsprzedać teren za zaległości podatkowe, ale jest to czasochłonna 
procedura ,ktoś musi za to płacić ;architekt Joanna Domańska powiedziała ,że zainteresowany 
powinien wystąpić do Sądu Rejonowego o służebność terenu pod drogę ,innych możliwości w tej 
sytuacji nie widzi, każda zmiana w PZP wymaga uzgodnień ;Przewodniczący RG zakończył dyskusję. 
 
 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr VIII / 71 / 2011 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszarów 
obejmujących sołectwo Łęg i Babice  w częściach dotyczących wyznaczonych obszarów.  
 
Ad. 6 
 
Na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych odpowiedzi zostały udzielone. 
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący RG : 
 

1) stwierdził ,że ze Sprawozdaniem z realizacji planu gospodarki odpadami dla Gminy Nędza na 
lata 2009-2010 radni zapoznali się na posiedzeniach Komisji; 

2) stwierdził ,że Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa omawiała realizację programu 
współpracy ze stowarzyszeniami ; radny Karol Kalemba powiedział ,że Komisja wydała opinię 
pozytywną ,niemniej zgłasza wniosek, aby informować na piśmie wszystkie stowarzyszenia o 
konieczności i terminie składania wniosku o dofinansowanie ,w tym roku LKS Zawada Ks. nie 
otrzyma dotacji ze względu na brak wniosku; Wójt Gminy powiedziała ,że osobiście był 
informowany ,a powiedział pan Białek ,że nie wiedział o tym ,ponadto na Zebraniu Wiejskim w 
Zawadzie Ks. też informowałam, o braku oferty LKS, Gmina ogłasza konkurs zgodnie z 
procedurą , nie ma tu uprzywilejowanych ; Przewodniczący RG powiedział , że odbyły się dwa 
spotkania, prezesi klubów mieli wstępnie podzielić się środkami , potwierdził ,że obecnie UG 
jest nastawiony bardzo przychylnie , były telefony od i do pana Zagoli   ; radny Krystian 
Placzek przyznał ,że jako cały zarząd jesteśmy winni zaniedbania przy staraniu się o 
pieniądze dla Klubu ,to nie jest wina samego pana Białka ; Wicestarosta Andrzej Chroboczek 
powiedział ,że przy staraniach o pieniądze nie trzeba żadnych dodatkowych pism , trzeba po 
prostu się o nie starać ,przykładem mogą być zagospodarowane wody Babiczoka . 

 
Przewodniczący RG poinformował radnych ,że najbliższa sesja odbędzie się 6 czerwca o godz.14

00 
, 

otrzymaliśmy pozytywną opinię RIO więc można przyjąć uchwałę o absolutorium , a następnie 
odbędzie się planowany wyjazd - obejrzymy :  w  Zawadzie Ks. część wałów przeciwpowodziowych , 
teren pod oczyszczalnię ścieków w Ciechowicach ,drogi  , a na koniec tereny po rekultywacji żwirowni 
w Babicach . 
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Przewodniczący RG odczytał treść pisma skierowanego do niego przez Komisję Rewizyjną dot. 
zachowania radnego Juliana Skwierczyńskiego na sesji w dniu 28 marca , a dotyczącego punktu 
rozpatrywania skargi pana Andrzeja Młynka ( zał.)  
 
Przewodniczący RG odczytał zapisy  z Postanowienia z dnia 7.04.2011r. o odmowie wszczęcia 
śledztwa przez Prokuraturę  Rejonową w Raciborzu ze skargi radnego Juliana Skwierczyńskiego z 
dnia 7 marca 2011r.  
 
Wójt Gminy powiedziała ,że interesuje ją skąd radny Julian Skwierczyński miał protokoły Komisji 
Rewizyjnej ,skoro nie ma ich w aktach w Urzędzie Gminy ,od kogo je otrzymał , skoro nie był w stanie 
dotrzeć do tego dokumentu tu w Urzędzie, ponadto sprawa ta nie powstała za moich czasów ,ja ją 
prostowałam, oczekuję przeprosin lub sprostowania w gazecie. 
 
 
Radny Henryk Postawka : 

1) podziękował za „plombowanie” dróg w Górkach Śl. 
2) wnioskował ,aby obniżyć kratkę ściekową na ul. Astrów  
3) wnioskował ,aby zrobić nową nawierzchnię ul. Astrów ( na końcu ) zniszczonej przez ciężkie 

pojazdy Nadleśnictwa; 
4) podziękował za wycięcie topoli przy LKS w Górkach Śl.( Wójt Gminy podkreśliła ,że zrobili to 

w ramach szkolenia strażacy z Gminy )  
5) wnioskował ,aby na terenie Górek Śl. np. w ramach programu odnowy wsi zrealizowano 

obiekt sportowy . 
 
Radny Grzegorz Swoboda : 

1) zapytał co dalej z ORLIKIEM  w Nędzy ; Wójt Gminy poinformowała ,że jest gotowy kosztorys, 
w najbliższych dniach ogłoszony zostanie przetarg ; 

2) wnioskował wykonanie chodnika przy drodze wojewódzkiej ( zjazd z wiaduktu) 
3) wnioskował usunięcie tamy na rzece Suminie ; Wójt Gminy powiedziała , że tama zostanie 

rozebrana ,była przygotowywana jako miejsce skoków do wody; 
4) zapytał co dalej z budynkiem „czerwonej szkoły” Wójt Gminy odpowiedziała ,że na razie brak 

chętnych na zagospodarowanie budynku, który stanowi zabytek i wymagać będzie znacznych 
nakładów na remont w środku . 

 
Radny Karol Kalemba : 

1) wnioskował o ustawienie znaków drogowych na drodze w Szymocicach ( wyjazd ze straży )  
2) wnioskował o naprawienie pokryw na zbiornikach przy domach czynszowych w Szymocicach ; 

 
Radny Marian Gzuk: 

1) zgłosił ,że prom w Ciechowicach kursuje za krótko w weekendy ,o godz.17
15

 byli kolarze i ich 
nie przewieziono ; 

2) wnioskował o ułożenie dodatkowych dwóch rur przy mostku w Ciechowicach na ul. 
Odrzańskiej ( bok)  

3) podziękował ,za zakup drzewek na skwer w Ciechowicach ,za wykonanie poręczy na mostku 
na ul. Kuźnickiej oraz za ufundowane nagrody dla uczestników wyścigu na rolkach ;Wójt 
Gminy powiedziała ,że jest duże zainteresowanie imprezą , już jest zgoda Wojewody na 
zawody we wrześniu; 

 
Radny Roman Marcol : 

1) poinformował ,że na ul. Polnej wysypano bardzo dużo zużytego sprzętu( kineskopy, 
komputery ) ; Wójt Gminy stwierdziła ,że jest to kolejne nielegalne wysypisko ,na pewno 
zostaną tam wysłani pracownicy  gminy; 

2) zapytał ,czy czyszczenie rzeki Sumina będzie prowadzone także w drugą stronę; Wójt Gminy 
potwierdziła ,że na pewno prace będą kontynuowane, ale na razie realizowany będzie Łęgoń; 

 
Radna Renata Bienia :  

1) wnioskowała o wykonanie chodnika na ul. Jesionowej (od wiaduktu do „Śląskiej” ) ;Wójt 
Gminy powiedziała ,że jest to droga gminna ,chodnik tam jest  ,można go poprawić , położenie 
progu zwiększy tylko agresję kierowców; 
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2) zapytała o chodnik na ul. Jana Pawła II ; Wójt Gminy potwierdziła ,że będzie robiony; 
3) wnioskowała o lampę na przystanku na Rogolu ( za ul. Piaskową) ;Wójt Gminy poinformowała 

, że 23.maja odbędzie się rozprawa administracyjna w  Wojewódzkim Inspektoracie Nadzoru 
Budowlanego w Katowicach w sprawie nieodpowiedniego stanu technicznego kładek dla 
pieszych nad torami PKP , jako Gmina oferujemy uzupełnienie desek ,jednak ktoś musi 
potwierdzić ,że część metalowa jest w dobrym stanie, potem to pomalować oraz zawiesić 
siatki zabezpieczające nad trakcją elektryczną;  

4) przyznała ,że protokoły Komisji Rewizyjnej znajdują się u niej , jednak nikomu trzeciemu ich 
nie udostępniała ;Wójt Gminy powiedziała ,że w marcu nie było tych Protokołów w teczce z 
prac Komisji Rewizyjnej; 

 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła:  

1) wnioskował ponowne przestawienie znaków drogowych przy UG ; 
2) wnioskował o ustawienie lustra na ul. Krótka/Gołębia. 

 
Radny Krystian Okręt : 

1) zapytał o termin remontu ul. Leczniczej w Nędzy ; Wójt Gminy potwierdziła ,ze remont jest 
planowany ,ale na ul. Leśnej w Górkach Śl. konieczne są dodatkowe prace, przygotowywany 
jest kosztorys , jeżeli środki zostaną to ta droga i droga obok p. Tomali będą robione w tym 
roku 

Radny Jan Francus : 
1) powiedział ,że na co dzień współpracuje z panią Wójt ,jeżeli ma coś załatwić to zgłasza , 

dziękuje za dobrą współpracę ,  np. sprawa mostku przy Suminie została przekazana do UG 
w Lyskach ; 

2) zapytał radną Renatę Bienia ,czy jest spisany regulamin klubu radnych ; radna Renata Bienia 
prosiła o pisemne zapytanie, odpowie na piśmie;  

3) poprosił ,aby radny z Zawady Ks. zajął się swoim terenem ,w Górkach Śl. radni dają sobie 
radę sami. 

 
Radny Krystian Placzek: 

1) zapytał, czy zawody w Ciechowicach były bezpieczne i zabezpieczone przez służby 
mundurowe; tak ; 

2) stwierdził ,że klub radnych będzie chyba rozwiązany , mocno boli takie traktowanie; 
3) wnioskował ,aby szczegółowy harmonogram kanalizacji sanitarnej był do wglądu w siedzibie 

Urzędu Gminy ,np. uwzględniający dzisiejszy zakup działek pod oczyszczalnię( na dowód 
przedstawił kwartalny arkusz realizowany w jego zakładzie pracy) ;Wójt Gminy powiedziała 
,że harmonogram jest , trzeba go było przedstawić przy składaniu wniosku do RPO , u pani 
Brząkalik każdy może się z nim zapoznać , cała dokumentacja jest zrobiona, pieniądze 
czekają ,ale ze względu na blokady wynikające ze wskaźników zadłużenia na razie nie są 
uruchamiane; Przewodniczący RG zgodził się z wnioskiem o przedstawienie harmonogramu ; 
Wójt Gminy dodała ,że cała dokumentacja geologiczna jest gotowa , zakup działki wynika z 
poszerzenia drogi dojazdowej oraz że  wnioskowała o zmianę pożyczek na dotacje w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska ; 

4) zapytał ,czy znaleziono studzienki przy wałach; tak będą je zabezpieczać wodociągi. 
 
Radna Gizela Marondel : 

1) podziękowała za usunięte drzewa przy Sumince ;zrobili to strażacy; 
2) wnioskowała o budowę chodnika na Rogolu ,od nowego roku szkolnego będą tam poruszać 

się 6-latki ; 
3) zwróciła uwagę ,że atmosfera na sesjach budzi niezadowolenie ,wręcz zgorszenie, dzisiejsza 

sesja na razie jest spokojna , z otrzymanego postanowienia o odmowie wszczęcia śledztwa 
na wniosek radnego Juliana Skwierczyńskiego wynika bezzasadność zarzutów, radni zgodnie 
ze złożonym w dniu 29 listopada ślubowaniem powinni dbać o dobro Gminy ,a nie kopać pod 
kimś dołków , nie spotkałam w Internecie drugiej takiej Gminy z takimi interpelacjami , można 
przecież pracować w sposób kulturalny ,co zapewni życzliwość ,ład i porządek; Wójt Gminy 
powiedziała ,że wyjaśnianie tych zarzutów na Policji odbyło się dniu ,kiedy do UG przyjechał 
dyrektor Śląskiego Urzędu Marszałkowskiego w sprawie finansowania remontów dróg 
dojazdowych do pól ,był oburzony ,że nie mogłam z nim dokonać wizji w terenie ,był tam tylko 
pracownik UG , na Policję wiozłam dwie torby dokumentów , cieszę się z decyzji Policji , 
przecież wystarczyło zapytać , może będzie teraz czas rozmów. 
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Radny Jan Flut : 

1) wnioskował o ustawienie w Babicach pięciu ostrzegawczych znaków drogowych ( co zgłosiły 
dzieci na spotkaniu) –uwaga szkoła, wyjazd straży , znak obok Achtelika jest za nisko , 
ustawić należy lustro ,oznaczyć dodatkowo przejście dla pieszych na drodze 919. 

 
Radny Julian Skwierczyński : 

1) zwrócił się do radnego Gzuka, że rzekomo ludzie boją się radnego z Zawady Ks. , potwierdził 
,że na piśmie otrzymał informację i zdjęcia o wywożeniu przez radnego Gzuka nieczystości na 
międzywale ; 

2) odczytał treść zapytania dot. wywozu gruzu i ziemi na drodze „szczyrkowej” utrudniającego 
wjazd na pole przez m.in. pana Bernarda Ryszka, problem był zgłaszany w Urzędzie i u pana 
J. Zagoli ,dlaczego brak reakcji ,oczekuje pisemnej odpowiedzi; Wójt Gminy powiedziała ,że 
zna problem , wykonawca drogi ma siedzibę na górze św. Anny ,kontakt z nim jest trudny ,ale 
na pewno będzie to usunięte w najbliższym czasie ;Przewodniczący RG Gerard Przybyła 
nakazał zapisanie w Protokole ,że radny Julian Skwierczyński złożył jedno pismo ,aby nie było 
sytuacji ,jak na poprzednich sesjach ,kiedy to  odczytane pisma nie zostały przedłożone ani 
Przewodniczącemu RG ani w biurze Rady, ponadto to Przewodniczący RG decyduje o tym 
,aby sesja przebiegała szybko ,więc w tym momencie zamykam dyskusję. 

 
Wójt Gminy po raz kolejny zwróciła się do radnego Juliana  Skwierczyńskiego ,że chciałaby usłyszeć 
„w jaki sposób doszedł do Protokołu Komisji Rewizyjnej ,który był w aktach na Policji ,a nie ma go w 
aktach w Urzędzie Gminy”. Przewodniczący RG stwierdził ,że radny powinien dać pisemną odpowiedź 
; radny Julian Skwierczyński odpowiedział ,że po raz kolejny odezwał się „cenzor”; Przewodniczący 
RG zamknął dyskusję.  
 
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad , nie ma więcej pytań i 
wniosków  zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 16 maja 2011 roku o godz. 18

45. 

 

Na tym Protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała K. Tront 
 
 


